
Goedenavond, 

Ik zal mij eerst even voorstellen, ik ben Emmy van de Ven en ik woon aan de 
Bovenkerkweg direct naast de tennisvereniging Montfoort. 
Ik spreek tot u in de ik vorm maar ik kan u verzekeren dat ik mede namens 
zeker 60 adressen spreek, maar daarover straks meer. 

Voor de duidelijkheid meld ik dat de onderlinge verhouding tussen mij en de 
vereniging tot voor kort goed is geweest. 

Maar goed, nu de reden van mijn komst. Het voornemen van de vereniging 
voor de aanleg van twee padelbanen heeft bij mij zeer veel verbazing gewekt. 

De vereniging heeft twee tennisbanen op moeten geven voor de bouw van het 
kind centrum. Ter compensatie zou er elders op het terrein 1 nieuwe baan 
komen, daar is al die tijd sprake van geweest en er is nooit gesproken over 
padel. In participatiebijeenkomsten over de school zijn er telkens zorgen geuit 
waar die baan dan moest komen gezien de ruimte die overblijft. Dat was geen 
reden tot zorg werd altijd gezegd. Een beetje schuiven en er past makkelijk een 
nieuwe baan. 

Na een stemming onder de leden is er nu dus voor gekozen om niet 1 
tennisbaan maar 2 padelbanen te laten verrijzen. De leden mochten kiezen. 
Maar de omwonenden dan?? Wij hebben niets te kiezen gehad. Wij krijgen 600 
kinderen in ons achtertuin en als kers op de taart 2 padelbanen. Wij zijn zelfs 
tot op heden met geen enkel woord op de hoogte gebracht door de vereniging. 
Ja, ik heb een belletje gehad van de voorzitter dat ik mijn mond moet houden 
en niet moet gaan stoken bij de omwonenden en dat hij pas met informatie 
zou komen als alles beklonken zou zijn. De omgekeerde wereld in mijn ogen en 
mosterd na de maaltijd. 

De minimale afstand is 50 meter maar het algehele advies van de Nederlandse 
stichting geluidshinder is minimaal 200 meter. 

De beoogde plek voor de banen is op 8 meter afstand van een kinderboerderij. 
Ik ga ervan uit dat u allen zich in heeft gelezen wat padel inhoud en welk geluid 
padel voort brengt. Dan moet het toch duidelijk zijn dat dit echt niet kan. De 
dieren zullen de hele dag gestrest zijn door de harde knallen en niet te 
vergeten door de lichtmasten en het geschreeuw. Het park zal zijn glorie 



verliezen voor de vele bezoekers van de boerderij, de wandelaars met of 
zonder hond en de vissers. 
Het enige park in Montfoort zal zijn rust verliezen en leegloop vertonen. 

Het in aanbouw zijnde kind centrum ligt hemelsbreed op circa 20, 25 meter. 
Voor opgesteld dat dit helemaal niet mag maar wat denkt u wat voor situatie 
hier zal ontstaan? 
De kinderen zullen de hele dag worden blootgesteld aan veel te veel 
decibellen. Buiten spelen wordt helemaal gevaarlijk i.v.m. gehoorschade. 

Er is op 26 augustus 2021 een akoestisch onderzoek geweest in opdracht van 
de gemeente in verband met de bouw van het scholencomplex.
In dit onderzoek werd al meegenomen dat er twee banen verdwijnen en 1 
nieuwe tennisbaan aangelegd zou worden. Uit dit onderzoek kwam al duidelijk 
naar voren dat de tennis eigenlijk nu al te veel   
Geluid produceert voor de school. 
De eindconclusie in dit rapport was, meer afstand tussen school, tennis en 
hockey wat natuurlijk niet mogelijk was. Of de noord, oost en westgevel zonder 
te openen delen uit te voeren of te voorzien van een vliesgevel of 
geluidscherm. 

Uit alles blijkt dat er in de normale situatie al veel te veel geluid geproduceerd 
wordt wat denkt u dat er gaat gebeuren als daar 2 padelbanen bijkomen. Dit 
gaat nooit lukken. 

Er moet sowieso een nieuw akoestisch onderzoek plaats vinden door een 
bureau wat veel ervaring heeft met de combinatie tennis en padel. 

In de vergunningsaanvraag van de tennisvereniging staat duidelijk vermeld dat 
alle belanghebbende geïnformeerd zijn en dat alle huizen op minimaal 120 
meter gelegen zijn. 

Beiden zijn absoluut niet waar.  Het dichtstbijzijnde huis staat op ongeveer 65 
meter. Heel veel huizen staan ook nog eens langs het water wat het geluid van 
padel zeer zeker zal versterken.

Ik ben bij 41 rechtstreeks betrokken woningen langs geweest en werkelijk 
niemand heeft ooit ook maar iets van de tennisvereniging gehoord. Al deze 



adressen hebben ook getekend tegen de komst van de padelbanen. Het zijn er 
nu maar 41 door tijdgebrek maar ik weet zeker dat er nog meer 
handtekeningen zullen bijkomen. 

Ik zal u straks de handtekeningen overhandigen. 

Kortom, de padelbanen zullen zeer veel overlast gaan geven voor de school, de 
omwonenden, kinderboerderij en alle bezoekers van het park. Ik verzoek u 
dringend geen vergunning hiervoor af te geven om heel veel ellende en 
rechtszaken te voorkomen.

Dank voor uw aandacht. 


